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Deres  skriv  av  10/5  mottatt  og 

bemerkett. 
Når  en  velger  herredstyre‐ 

repressentanter  og  disse  igjen  velger 
ordfører  så  har  jeg  vært  så  dum  at 
disse  skulle  gjøre  sitt  beste  for  alle 
steder i komunnen, men det viser sig at 
enkelte  distrikter  og  steder  blir  ikke 
tatt med  og  blant disse  er  jo Øyfjord‐
vær, men dette er  ikke noe nytt. Siden 
jeg  kom  til  Øyfjordvær  har  det  vert 
slik,  når  Staten  har  villett  gjort  noget 
her  har  komunestyret  altid  satt  sig 
imot  og  nu  ifjor  da  hamnedirektøren 
hadde ført opp kr. 50.000 på budsjettett 
til  en  brukbar  stø  her  som  var 
livsviktig  for  stedet  var  strakst 
komunestyrett og forpurret dette så det 
kan  vel  ikke  forundre  nogen  om man 
blir arg over behandlingsmåten. 

Hvad angår flytting herfra var det 
kanskje  nokk  ett  par  herredstyremed‐
lemmer  som  fant  på  dette  og  disse 
igjen fikk det såkalte fiskerlag til og an‐
befale  dette,  visstnokk  av  dette  bare 
nogle få medlemmer.  

Fiskerlaget  her  har  alltid  vært 
ett  smertens  barn  det  har  vært  stadig 



krangel og nu er det nokk ett fåtal som 
står  i  laget,  de  aller  fleste  betaler 
direkte  til  fiskerfylkingen og er gått ut 
av laget. 

Øyfjordvær  er  heller  ikke  noe 
Kanaan men jeg har ikke hørt om noen 
her  som  har  ”svulte  igjel”  endnu,  og 
har  vistnok  bedre  resurser  for  folk  og 
leve  end Husøy, man  kan  bare  ta  en 
ting  laksefiske,  det  står  nøtter  fra 
Toften  til  Kjølva  hele  landet  utover 
vistnok 8 – 10 nøtter hvert år, og etter 
som  jeg  har  rede  på  er  nok  ikke 
fangsten så aldeles liten heller men det 
kan nok være så at det blir lite oppgitt 
til  beskatning men  10 %  kommer  vel 
kanske med. Og va annett  fiske angår 
er   det vel  få  steder  i komunen det er 
noe bedre, jeg har sett skøyter fra Botn‐
hamn  også  har  lakt  her  nedfor  landet 
og skrapt til stadighet hvert år og disse 
får vel også noget antar jeg. 

Og  drive  hjemmefiske  er  det 
svært  lettvint her folk ror  jo bare utfor 
landet og kan  få pent med  fisk nesten 
til enhver tid, jeg har også selv vært ute 
og  fisket når  jeg har hatt anledning og 
altid har jeg fått kokfisk til husett.  

Hvad  Husøy  angår  er  det  nok 
ikke  disse  betingelser,  og  når man  da 
vet  at  stedet  er  i  sterk  tilbakegang 
grundet  mindre  og  mindre  kystfiske 



for hvert år så synes ikke jeg og mange 
med mig at det kan være nogen vits og 
flytte folk herfra dit  med stor lånegjeld 
som det aldrig blitt betalt ett øre på, da 
de  aller  fleste  lånsøkere  neppe  klarer 
og betale brand‐kontigent langt mindre 
noe  terminer  og  det  blir  nokk mange 
som  blir  huslause  med  tiden,  for 
jeg har erfaring  for at Bustad‐bannken 
er ikke så grei og komme ut for, derfor 
mener  jeg  at  kommunestyret har  tjent 
på  og  holt  igjen  på  dette  tullett med 
flytting det er jo bare og ruinere folk. 

Dette  må  de  huske  på  at  jeg 
har sakt.  

Ja det  får nu være nok  for denne 
gang men  sett nu  ikke Øyfjordvær al‐
deles i glemmeboken for ettertiden, det 
kan vel enda henne at Øyfjordvær kan 
bli  ett  pluss  i  komunen,  jeg  vet  litt 
mere end andre her. 
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